

7D5N 成都/西岭雪山/ 都江堰/重庆

CHENGDU / XILING SNOW MOUNTAIN / DUJIANGYAN / CHONGQING





精简行程:

第一天 启程 🛪 成都

A: 午班机抵达

☑ 东郊记忆(艺术公园)

(机上用餐/晚)

B: 晚班机抵达 🎾

☑ 入住酒店

(机上用餐)

<mark>第二天</mark> 成都 🖨 (125公里) 西岭雪山

□ (138公里) 都江堰

(早/午/晚)

- ☑ 西岭雪山(含往返交通索道、公共环保车)
- ☑ 灌县古城

第三天

都江堰 🗐 🕫 成都 🖟 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 巨型熊猫自拍雕塑 (网红打卡)
- ☑ 搭乘高铁/动车(二等座)前往重庆
- ☑ 洪崖洞风景区

第四天 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 磁器口古镇
- ☑ 涂鸦一条街 (新晋网红打卡)
- ☑ 李子坝轻轨站观景台
- ☑ 解放碑步行街

第五天 重庆 🖯 成都

(早/午/晚)

- ☑ 三峡博物馆(-级博物馆)
- ☑ 搭乘高铁/动车(二等座)返回成都
- ☑ 东郊记忆(艺术公园)
- ☑ 交子双塔&交子之环 (新地标打卡)

第六天

成都 🛪 回程

(早/机上用餐)

☑ 春熙路步行街、太古里商圈(自由购物)

观光景点:

西岭雪山

◆ 西岭雪山 - 距离成都仅95公里,景区内有终年积雪的主峰-大雪塘,海拔5464米。 景区积雪期为12月中旬至次年3月,由于雪至优良 ,成为中国南方最佳滑雪圣地, 游客可自费参加滑雪及体验精彩缤纷 的各种雪上娱乐专案如热气球、雪地摩托、冰 上冲锋舟、雪上飞片、 雪地自行车、狗拉雪橇等,感受冰雪专案无尽魅力。亦可自 费乘坐观景索道感受别样的阴阳界风景并远眺主峰大雪塘。

都江堰

◆ 灌县古城 - 被誉为"山水入怀、生活道场"的灌县古城,以厚重的文化积淀、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。

重庆

- ◆ **洪崖洞风景区** 以巴渝传统建筑特色的'吊脚楼'风貌为主体,古老的石头建筑和 夜晚的灯光秀而闻名,融合了传统文化和现代艺术元素。这个景区拥有悠久的历史 ,曾是古代重庆的要塞,同时也代表了现代文化的发展。
- ◆ 磁器口古镇 有千年历史,以陶瓷制作和古老建筑著名,是人文荟萃,风景优美,独有'一江两溪三山四街'地貌的旅游胜地,在这里感受到深厚的古老文化气氛,重温老重庆旧梦的好去处。
- ◆ 李子坝轻轨站观景台 为游客打造宽敞舒适,最佳观看视角的观景台,在这里'打望'热门景观 轻轨穿楼。李子坝站为高架车站,是重庆唯一的楼中车站,位于一栋19层建筑物的六楼至八楼,以下楼层是商铺,以上则是住宅。

成都

◆ 春熙路时尚步行街 - 被誉为中国特色的商业街 ,时尚中心,美食小吃云集之所。

注意事项:

如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放,将改为其他景点游览。



✓ 5 早餐 / 4 午餐 / 4 晚餐

风味餐:

- ★ 雪山风味宴
- ★ 川菜风味
- ★ 重庆江湖菜 ★ 鸳鸯火锅
- ★ 青城四绝



酒店住宿(5晚)

- ✓ Holiday Inn Express或同级
- ✓ 重庆锦怡豪生酒店或同级

x3 晚 x2 晚

自费项目:成都大熊猫繁育基地(含电瓶车)+重庆两江夜游(乘船游览)【人民币380/人】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。





D1 DEPARTURE 7 CHENGDU

A: Arrival on afternoon flight

✓ Dongjiao Memory Park

(MOB/D)

B: Arrival on evening flight



☑ Check in Hotel

(D)

(B/L/D)

CHENGDU (125KM) XILING SNOW MOUNTAIN (138KM) DUJIANGYAN

- ☑ Xiling Snow Mountain (Included Cable Car & Eco Shuttle)
- ☑ Guanxian Ancient Town

DUJIANGYAN (70KM) CHENGDU (CHONGQING (B/L/D)

- ☑ Selfie Panda Statue (Popular Photo Spot)
- ☑ Take High-speed Train (Second Class)
 To Chongqing
- ☑ Hongyadong Scenic Area

D4 CHONGQING (B/L/D)

- ☑ Cigikou Ancient Town
- ☑ Graffiti Street (New popular photo spot)
- ☑ Jiefangbei Pedestrian Street

D5 CHONGQING & CHENGDU (B/L/D)

- ☑ Three Gorges Museum (First Class Museum)
- ☑ Take High-speed Train (Second Class)
 To Chengdu
- ✓ Dongjiao Memory Park
- ☑ Jiaozi Twin Tower & Jiaozi Ring
 (New Landmark photo spots)

D6 CHENGDU T DEPARTURE (B/MOB)

Chunxi Road Pedestrian Street,Taikoo Li Shopping District

TOURIST ATTRACTIONS:

XILING SNOW MOUNTAIN

♦ Xiling Snow Mountain - Located just 95 kilometers from Chengdu, the scenic area includes the perennially snowy main peak - Daxuetang, with an altitude of 5,464 meters. The area is renowned for its skiing facilities, and visitors can participate in various snow activities such as hot air ballooning, snowmobiles, ice-cold boats, snow flying discs, snow bicycles, and dog sleds, at their own expense.

DUJIANGYAN

 Guanxian Ancient Town - attracts visitors from all over the world with its rich cultural heritage, the main scenic spots are South Bridge, West Street, Confucian Temple, Water Conservancy Mansion, Yangliu River etc.

CHONGQING

- ♦ Hongyadong Scenic Area Featuring the distinctive architectural style of traditional "stilted buildings" in the Ba and Yu regions,this area is renowned for its ancient stone structures and nighttime light shows.It blends elements of traditional culture and modern art.This scenic area has a long history and was once an ancient fortress in Chongqing.It also represents the development of modern culture.
- ◆ Ciqikou Ancient Town With a history spanning over a thousand years, this town is famous for its ceramics production and ancient architecture. It is a tourist destination with a rich cultural atmosphere and beautiful scenery, known for its unique "One River, Two Streams, Three Mountains, Four Streets" landscape. Here, you can experience a profound sence of ancient culture and revisit the nostalgia of old Chongqing.
- ◆ Liziba Light Rail Station Viewing Platform This viewing platform is designed to provide tourists with a spacious and comfortable vantage point for the best views,particularly the popular sight of the light rail train passing through a building. Liziba Station is an elevated station,the only one of its kind in Chongqing,situated on the sixth to wight floors of a 19-story building,with commercial spaces below and residential areas above.

CHENGDU

 Chunxi Road Pedestrian Street - Revered as a distinctly Chinese commercial street, this is a fashion hub and a gathering place for delicious snacks and cuisine.

Remarks:

If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced by other scenic spot.



✓ 5 Breakfast / 4 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Snow Mountain Cuisine
- ★ Chongqing Cuisine
- ★ Qingcheng Four Delicacies
- ★ Sichuan Cuisine
- ★ Hot Pot Flavour



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Holiday Inn Express or similar class
- ✓ Chongqing Howard Johnson Jinyi Hotel or similar class

x3 Nights x2 Nights

Optional Tour : Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding (Include Buggy Ride)
+ Chongqing River Night Cruise (Boat Tour) [RMB 380 /Pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.

General Information

· 成都 CHENGDU ·

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB		信用卡 Credit Card	* Major credit	心,以延长你的信用卡额度 cards such as Visa and Master stly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 "Subject to currency of the day" *以当天汇率为准*		拨号代码 Dial Code	China 中国	: +86 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220 伏特		插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"	
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 马来西亚 时间标准时无相差		行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。	
气候 Weather	□ Spring 春季 3月 – 5月 Mar to May 25℃ ~ 3℃	Summer 및 6月 − 8月 Jun to Aug 30℃ ~ 19℃	9, S	utumn 秋季 月-11月 ep to Nov 4℃~3℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 10℃ ~ -3℃ *Subject to weather of the day* *以当天气报告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330	B737	The state of the s	B787	
Departure Date: Flight: 航班行程:					
Tour Fare: 团费:			Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:			Agent Collection 旅行社代收费:		
Visa: 签证:			Travel Insurance: 旅行保险:		
			TOTAL: 总数:		
	GD Partner:				

